
27 sierpnia 2008 roku

PRoToKoŁ NR xxIII/08
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odb]'tej w dniu

ano\łle
W sesji uczesmiczyli:
- radni Rady Miejskej w Bojanowie' (nieobęcny radny Piotr Nadzieja' Krzysztof skupin,
Maciej Jagodziński),
- burmistlz' zastępca burmistrza' skarbnik, radca prawny.
- radni powiatowi wiesław Cegla.rek, Mł1'rrek Ireneusz,
- kiero\łnicy re1.ratów i zakładów budżetowych'
- sołtysi wsi (nieobęcni: soĘs Gołaszyna Stanisław Gasik),
- członkowie Izby Rolnicuej, p. Łucjan Wojciechowski' i p. Marcin Mńf - nieobęcny)
przedstawiciele lokalnych mediów - Joanna Miśkowiak ,.Zycie Rawicza',

t,jsta obecności stanowi zalącznik nr l do niniejszego protokołu'

Do Dkt 1 otwarcie śesii RadY Miciskiei oraz stwierdzenie Drawomocności obrad

otwaJcia xxIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący
stdnisłąw Tomiczak. Powitał wszystkiclr uczestników sesji; po cz1'rn strvierdził, że na
piętnastoosobow}'' ustawowy skład lady, w sęsji uczęstJ ozy 12 radnych. jest ona zatem
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad XXIII Sesii Radv Mieiskiei

Przewodniczący obrad zadał pytanie : ,' !:4, do przedstavioneqo prz)/ ząwiadomieniach
porządku obrad sąinne propo4cje?
W zstięktl z tym, iż do porządku obrad nie wniesiono żadnych wniosków porządek xxln
sesji Rady Mięjskiej przedstawia się następująco:

Porzadek Śesii:
1. otwarcie Scsji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXI Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr xxII/08 z seŚji odb1łei w dniu 29 czelwca 2008 loku.
4. Zapl'tania radnych.
5. Inlbrmacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych

w okesie międzysesyjnym.
6' lnformacia BurmistŹa Bojanowa o pracy w okresie międ4'ses1jn1m i o wydanych

zatządzeriach'
7' Przedstawienie infbrmacii o przebiegu rłykonania budżetu gminy oraz przebiegu

wykonania planów linanso\ĄYch gminnych inst}tucjj kultrrly za I półfocze 2008 roku.

8. Podięcie uchwał w sprawie:
1)' Zmiany Uchwały Nt XYIU123107 rady Miejskiej w Bojanowie z dnia
28 grudnia 2007 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finanso*ych z tytrLłu udzielenia
polęczenia weksIowego,
2)' Zaciągnięcia zobowiązań |rnansowych'
3)' w}'raze! a zgody na zabezpieczęnie podwyższonego zobowiązania kedytowego
udf ieloneso Mieiskiemu Zakładowi
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Oczyszczania Sp. z o.o. w Lesznie przez Narodowy Fundusz
ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej poprzez ustanowieńe sądowego zastawu
rejestrowego na sta.nowiących własność Gminy udziałach
w Spółce'
4)' Wniesienia przez Gninę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu oczyszczania sp.
z o.o. z siedzibą rt. Lesznie,
5). Zaciągnięcia poizyczk| z Wojewódzkiego lunduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w Poznaniu z pŹemacfeniem na ,'Budowa kanalizacji sanitatnej z przykanalikami w
Go]inie Wielkięj, Golince j m' Boianowo w ulicy: Norwida i Słowackiego zadanie 1''.
6).zaciągnięcia pożycfki f Wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki
wodnej w Poznaniu z pŻefnaczeniem na ,'I ętap Budowa sieci kana|izacji sanitamej
Trzębosz _ Zaborowice i Trzebosz Czechnód..
7). Zobowiązan w zakresie inwestycji pn. ,,Budowa kanalizacji sanitamej
z przykanalikami w Golinie Wielkiej, Golince i m. Bojanowo w ulicy: Norwida
i Słowackiego zadanie 1''.
8). Zill'iany naŹ'.'{y zadania inwestycyjnego,
9). Zaciągnięcia zobowiązania wekslowego,
lo).7-mian budŹetu gminy na 2008 lok'

9. Odpowiedui na zapytania radnych.
10. Wolrre głosy i wnioski.
11' Zakończenie.

Do pkt. 3 Plzyiecie r'rotokółu Nr xxlUo8 z sesii odbvtei w dniu 29 czerwca 2008 roku..

W zwią.zku t}m' iż do protokołLt NI XXIUO8 z dnia 29 czerwca 2008 roku nię
wniesiono u$ag pisemnych i ustnych przewodniczący obrad zaproporrował' aby powyższy
Fotokół pŹyjąć bef odcz1tywarria. Za propozycją przewodniczącego Rady zagłosowało
12 radnych (nieobeali: radny Krzysztof Skupin, radny Pfutr Nadzieja, i radny Maciej
JagodzińŚkj), w związku z povyższ}m protokoł NI xx||/08 z dnia 2,7 sierynia pżyjęto bez
odczytywanja.

Do pkt, ,l Zapvtania radnych,

Jako pier.wszy pytanie zadał
organizacji gminnych dożyrek'

radny pan Jarosław Baltkowiak. Ą.tanie dotyczyło

Radny powiatow)' 'pan Wies'ław Ceglarek zadał p)'lania w kwestii:
. statusu boiska wielofuntcyjnego boiska spońowęgo na ulicy Lipowej (boisko przy

Gimnazium i Szkole Podstawowej w Bojanowie),
- kiedy będzię można wejść na nowąpłytę boiska.
- czy będzie ogłosfony przetarg na loka| po aptęcę na u]jcy Dworcowej i jakie

przewiduje się wykorzystanie loka]u'
- remonh/.enowacji płyty boiska szkolnego na ulicy Drzymały,
- kominu znajdujrpego się rra terenie browaru na terenie boiska.
- jak wygląda sprawa uregulowań pramych z browarenr w Boianowie'

Radny _ pan Jan Mafdas zawnioskowal o wystosowanie pisma do GDDKiA oddfiał Poznan
o nowv oho<lnik w mieiscowości Golina Więlka'



Rądna Halina Michalczak podjęła temat związany ze znakiem doĘcząc;m oziaci|enla
prlej{cid dIa d./ieci w miejsco\^ości labo|o\^ice'

Radny Jan Kubis zainicjował o fałożenie progów spowalrriających na ulicach _ Mylnej oraz
17 Stycznia.

Radny Jarosław Bartkowiak - pżejście dla pieszych w Go|inie Wielkiej na wysokości sklepu
(droga nr 5).

Do pkt. 5 Informacia Przewodniczacego Rady Mieiśkiei o dzialaniach DodeimowanYch
w okresie międzvsesyinvm.

W związku z qfi, iŻ d'o informacji prfedstawionej przez Przewodniczącego Rady
Miejskiej o działaniach podejmowanych w okesie międzysesyjnym nie uniesiono uwag,
plzyjęto ją jednog.lośnie - bez zadawania p}tań.
Infomacj a stanowi zaĘĆznik nr 2 do protokólu'

Do pkt. ó Informacia BufmiŚtrza Boianowa o Dracy w oklesi€ międzysesyinvm
i o wydanych Zarzadzeniach ,

Bumistrz poinformował zebla[ycl! iż od daty ostatniej sesji Rady Miejskiej tj' od 29
c7er\łca br' podięlo na5lępuiące Zarząd7enia'

. Zarządzenie NI98/08 Bumistrza Bojanowa z dnia 30 częrwca 2008 roku
w sprawie planu finansowego zadań zleconych gminie usta\a'ami na 2008 lok,

- Zarządzetie NI 99/08 Bumistrza Bojano\ła z dnia 30 czerwca w sprawie
powołania komisji plzetargowej na sprzędaż nięruchomości niezabudowanej
położonej w Gołasz}'nie oznaczonej jako działka ew' nr 1065/2

- Zarządzenie Nr 100/08 Bumistrza Bojano\nr'a z dnia 15 lipca 2008 roku w sprarłie
powołania Komisji przętargowej do przeprowadzenia postępowalria o udzielenie
zanó\łielia publicznego, w trybie ,,Zap}'tania o cenę', na dostawę obiadów dla
dzieci w szkołach : Bojanowo, Trzębosz, Zaborowicę' Golina wielka,
Gościejewice, GimnMjum w Bojanowie oIM dla osób dorosĘch,

- Zarządzenię Nr l01/08 Burmistrz Boja owa Z dnia 15 lipca 2008 roku w splawię
portołania komisji przeta.rgowej do przeprowadzenia o udzie]enie zamó\Ąienia
publicznego u,' trybie .,pŹetalgu nieograniczonego'' na budowę kanalizĄi
sanitarnej z przykanalikami w Golinie Wielkiej i m. Bojanowo w ulicy Norwida i
Słowackiego - zada[ie 1''.

- Zarządzenie Nr 102 /08 z dnia 15 lipca 2008 loku w splawie powołania komis.ji
przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówrenta
publicznego w trybie 

',przetargu 
nieograniczonego,, na budowę sieci kanalizacji

sanitamej w Tżeboszu _ Zaborowice i Trzębosz czechnów etap l'..
. Zarządzenie Nr 102/08 Bumistza Bojanowa z dnia 4 sierpnia 2008 roku

w sprawie powołania komisii przetargowej do przeprowadzenia postępowanla o
tńzielenie zamówienia publicznego u' trybie ,.zap)tanie o cerrę'. na pełnienie
nadzoru jnwestorskiego nad przebiegiern realizacji przedsięwzięcia pn. :''Budowa
kanalizacji sanitamej z przykanalikami w Golinie Wielkiej m. Bojanowo ulicy



Norwida, Słowackiego sanitarnej z przykanalikami w Golinie wielkiej' m.

Bojarrowo' ulicy Norwida, Słowackiego zadaniel ,'.
- Zarządzenie Nr 104/08 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 sierpnia 2008 rokLt

w sprawie powołania Komisji przetalgowej do przeprowadzenia postępowania ]

o udzieler,ie zamówienia publicznego w Ębie ,,zap;'tania o cenę'. na opracowanla
dokumentacji technicTnd dot.l
l. Budowy kana|izacji sanitarnej z przykanalikami w Go'łaszynie i Tarchalinie'
2. Budowy kanalizacji sarritamej z przykanaliatmi w Gięrłachowie i Kawczu,

- Zatządzetie r:ł 105/08 Burmistrz Bojanowa z dnia 08 sierpnia 2008 roku
w spra\'r'ie przedsta\łienia informacji o przebiegu wykonarria budżetu gnin} olaz
przebiegu wykonania budżetu gn,flly oraf przebiegu wykonania planów

Iinansowych gminnych inŚtrucji kultury za l połrocze 2008 roku,
- Zarządz-enie Nr 106/08 Burmistrz Bojanowa z dnia 08 sierynia 2008 roku

w sprawie upoważnienia Kierownika ośrodka Pomocy Społecznej pani Sabiny
Szlachetka Arrdersz do prowadzenia postępowania w splau'ie świadczen
z funduszu alirnentacyjnego jako zadania adrninistracji rządowej zleconej gminie.

bez rtydawania decyzj i.

Do przedstawionej fuformacji z rcpręzentacji Bumistrfa w okresie niędzyses1jn1m nie

zadano p)tan' powyższa inlbrmacji stanowi zalącznik rrr 3 do niniejszego protokcr}u.

Do pkt. 7 Przedstawieni€ informacii o Drzebiegu wYkonlnia budżetu gminv oraz
nta

2008 roku,

w związku z t]m, iż na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej w dniach
19 i 20 sieTpnia br. informacja o przebiegu W),konania budźetu za I półIoc7e 2008 loku
została bardzo szczegółowo omówiona w zr.v'iązku z porłyższym na scsji Rady Mieiskiej ńe
zadano żadnych w tym temacie'
Za ptzyjęciem powyższej informacji głosowało 12 radnyclr (wszyscy '.za.,) n;ęobecni radni

Krzysfof Skupin. Piotr Nadzieja i Maciej Jagodziński.

Do pkt. 8 Podiecie uchwal w sprawie'
1), ZmianY Uchwałv Nr x\łIl123/07 radY Mieiskiei w Boianowie z dnia

zal

2007 roku w finans
udzielenia poreczenia wekŚlowego.

Projekt powyższej uchwĄ został omówiony na posiedzeńach komis,ji stałych Rady
Miejskiej w Bojanowie. Zastrzężeń i uwag do |ekstu uchwały nię wnięsiono. Uchwała Została

podjętajednogłośnie 12 głosami 
',za,'i 

stanowi zalącznik nr 4 do ńniejszego protokołu'

Do pkt. 8 Podiecie uchwal w sprawie:
2.). zaciagniecia zobowiązań linanŚorr,Ych.

Do omawianej uchwały nie wniesiono uwag. .Tej tekst i uzasadnienie były tenatem na

posierlzeniach komisji stałych w sierpniu br. W związku z powyższym radni pzegłosowali
uchv'ałę jednogłośnie l2 głosami ,,za', (nieobecni radni Maciej Jagodfiński' Piotr Nadzieja i
Krzysfof Skupin)' Uchwała w spBwie zaciągnięcia zobowiązań stanowi zaląĆfnik nr 5 do

plotokołu.
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Do Dkt. 8 Podiecie uchwał w sprawiei
3). Wvrażenia zgody na zabezpieczenie DodwYższonego zobowiazania kredytowego

udzieloneeo Mieiskiemu Zakłaąowi , o€zYszczania sD. z o'o. w Lesznie Drzez
Narodorłv Fundusz ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnei porrrzez ustanowienie
Śadowego zastarłu r€iestrowe{o na Śtanowiacych rvłasność Gminy udzialach w sDółce.

Projekt uchv/Ą został pŹedstawiony komisjorn stałyn Rady' Uwag i zastzeżeń nię
wniesiono.
Uchwałę podjęto jednogłośnie ' l2 głosami 

',za'' i stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu.
(nieobecni radni KrzysŹof skupin, Piotl Nadzieja oraz Maciej Jagodzińsk)

Do pkt. 8 Podiecie uchwal w sprawie:
4). wniesienia Drzez Gmine Boianowo wkładów do Mieiskieeo zakladu oczyŚzcz.nia
sD. z o.o. z siedziba w Leszni€.

Powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie l2 głosami ,'za.' - bez zadawania p1tań,
gdyż jej projękt został szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji stałych Rady
Miejskiej. Uchwała w sprawie wniesienia przez Gminę Bojanowo wkladów do Miejskiego
Zakładl oczyszczanla Sp. z o'o. z siedzibąw Lęsznie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do Dkt. 8 Podięcie uchwal w sprawie:
5). Zaciagnięcia pożvczki z Woienódfkiego Funduszu Ochronr Środouiska
i GosDodafki wodnei w Poznaniu z Drzeznacz€ni€m na ..Budowa kanalizacii sanitarnei

z przykanalikatni w Golinie Wielkiei. Golince i m. Boianowo w ulicy: Norwida
i słowackiego _ zadanie l''.

Do przedstawionej na sesji Rady Miejskiej uchwały nie wniesiono uwag' gdyż jej treśó
została przędstawiona na komisjach stałych. Ucbwałę podjęto jednogłośnie i stanowi orra
zalacznik nr 8 do Drotokołu'

i z woiewódz ka i Gos rki
Wodnei w Poznaniu z przeznaczeniem na ..I etap - Budowa sieci kanalŁacii sanitarnei
Trzebosz - Zał'orowice i T.zebosz - czechnów''.

Uchwalę podjęto jednogłośnie' gdyż jej treść zosŁrły szczegółowo omówione na
posiedzeniach komisji stałych Rady. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych wszyscy-
nieobecni KŻysztof skupin. Piotr Nadzieia oraz Maciej Jagodziński.
Uchwała stanowi zalącznik nr 9 do protokółu.

Do pkt. 8 Podiecie uchwal w sprawie:
7). Zobowiązań w zakresie inwestycii pn. ..Budowa kanalizacii sanitarnei
z przvkanalikami w Golinie Wielkiei. Golince i m. Boianowo w ulicy: Norwida
i Slowackiego - zadanie 1".

Do powyższej uchwały nie \'tniesiono uwag. Podjęto jąjednogłośnie. 12 głosami 
',za'';nieobecni radni Piotf Nadzieja, Krzysztof Skupin' Maciej Jagodzński' Uchwała w sprarvie

zobowi4zań w zakresie inwestycji pn. 
'$udowa kana|izacji sanitanrej z przykanalikarni

Do pkt. 8 Podigcie uchwal w sDrawi€:



w Golinie Wielkiej, Golince i m' Bojanowo w ulicy: Nolwida i Słowackiego - zadanię 1,'
stanoM zalącznik nr 10 do plotokołu.

Do pkt. 8 Podięcie uchwaI w sprawie:
8)' zmianv nalrły 1adania inweŚt\cyinego.

Uchwała o zaciagnięciu zobowią'zarria weksJowego jest niezbędna do złożenia wniosku
o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. 

''Budowa 
wielofunkcyjnego boiska spoltowego ogólnie

dostępnęgo dla dzieci i młodziezy,'ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.,

Pytan nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 12 głosami ,.za., (nieobecni radni Krzysfof
Skupin, Piotr Nadzieja oraz Maciej Jagodziński)'
Powyższa uchwała stanowi zalącznik nr 1l do prctokołu.

Do pkl. 8 Podiecie uchwal w sorawie:
9). Zaciagnięcia zoborr ialania wekslowego.

Uchwała o zaciągnięciu zobowiązania wekslowego jest niezbędna do umoŹenia poŹyczki
z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodark Wodnej w Warszwie
i przeznaczeniu tego umorzenia na zadania pn. ,Etap I Budowa sieci kanalizacji sanitamej.l.rzebosz Zaborowice i TŹebosf Czechnów i ,.Budowa kanalizacji sanitamej
z pźykana1ikami w Golinie Wielkiej i m' Nolwida i Słowackiego zadanie 1'' została
przedslawiona na posiedzeniach komisji stałych Rady. t]wag nie wniesiono. Uchwała została
podjętajednogłośnie i stanowi falącznik nr 12 do plotokołu'
(nieobecni radni Piotr Nadzieją Krzysaof Skupin oraz Maciej Jagodziński).

Do Dkt. 8 Podięcie uchwal w sprawie:
lo).Zmian budżetu gminY na 2008 rok

Do pżedstawionej uchwały, której tleść i ufasadnienie zostały przedstawione na
posiedzeniu komisjinie zadano pytan. Uchwałę podjęto jednogłośnie 12 głoszuni,,za,'
i stanowi ona zalącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt. 9 Odnowiedzi na zapytania radnvch.

Radnęmu Jarosławowi Bartkowiakowi Burmistrz odpowiedział, iż dożynki powiatowe
zostały przygotowane wręcz perfekcyjnie. Niestety pogoda nie była sprzyjająca' co w dużym
stopniu \łpłynęło na l}ekwencję imprezy.

Radnego Wieslawa Ceglalka Bulmistlz Jófef Zutel poinfomował. iż:

- oficjalne' uroczyste olwarcie boiska odbędzie się 5 wżeśnia bI.
- przctarg na wolny ]okal po aptece zostanie w najb|iższ}n czasie ogłoszony, rra

dzień dzisiejszy nie ma jeszcze wyznaczonej konklebej kwo1y za lm 2
powierzchni, (wżesień 2008 I')



- w kwestii lenowacji pł}.ty boiska Bu.mistrz poinfomował ladnego, iż problem
stanowią kety, które niszczą Inurawę boiska. w chwili obecnej zostały podjęte
śiodki 

' 
którc mają na celu unicestwienie sfkodników'

- Śplawa blowaru, a także komina znajdującego się na tereńe tego obicktu nic jost
do końca załatwiona. Wpływ na to ma brak.jakiegokolwiek kontaktu
z właścicielem panem Krzysztof'em Kubasierł'iczem' który nie chce wypowiedzieć
się rł przedmiotou;m temacie.

Radnemu Janowi Mardasowi burmistrz odpowiedział' iż przeprowadził lozmowę panem
Rajmundęm Jakuszkowiakiem kierorłnikiem oddziału GDDKiA o/ Poznań pow}ższ)
temat Zostanie załatwiony poz}t)amic'
Radna Ha]in Michalczak Burmistrz poinfomował, iż temat umieszczenia znaku przejście
dla dzieci w miejscowości nie jest mu obcy. Splawa zostanie załatwiona.

Radny Jan Kubis wnioskował o zainstalowanie progów spowolniającycb na ulicy Mylnej
i 17 stycznia ' Niestety, sprawajest lv toku i raczej nie będzie załatwiona poz}'ty\łnie.
Zgodę na montaż progów musi wyrazić Zalząd Dróg w Rawiczu.

Do Dkt' 10 wolne qloŚv i wnioski.

w xxIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie wzięli udział - pani doktol Ewa Palcat
oraz jej s;'n pan Paweł Palcat. Sprawa dotyczyła w1powiedzenia umowy najmu mieszkań na
ulicy Dworcowej 20.
Pan Paweł Palcat zarzucjł. ;ż od Bumistrza Bojanowa, iz otzrymal pismo odmowne w którym
dek]arował się aby uczynić go głównym najemcą przedmiotowego lokalu. Pan PaWeł Palcat
nie jest głównym najemcą lokalu jednakze jest tam zame|dou,'any i ponosi koszty związane
z utrzymaniem przedmiotowego lokalu. Pan Palcat zarz.ucił zaŻądcy lokalu to, iż nie znajego
dochodów' Danc tego typu są objęte ocbroną prawną

Głos w tęj splawic zablał równieŹ radny powiatowy pan wiesław ceglarek' Pismo
o podobnej teści otżymał również Jego s},11 zameldowany w lokalu przy ulicy Dworco\ł7ei
20. Czy powyższa s}.tuacja nie stanowi prcblemu dla młodych mieszkańców gminy ]
w kwestii zabęzłieczenia lol.um mieszkalnego.
Ponadto radny powiato\ły pan Wiesław Ceglarek zapytał, czy istnieje możliwośó
wygospodarowania lokalu po aptęcę, któIa znajduje się na ulicy Dworcowej na
specj ali styczre gabinety lekarskie.

Pani doktor Ewa Palcat zarzuc|ła, iż wkład dotyczący pźeplowadzenia jakichkolwiek
Iemontów na ulicy Dworcowej 20 był znikomy. W związku z powyŹszym jako najemcy mają
prarto decydouac o Iosach Ioka]ó\Ą. kLórego są najemcami.
Pani Palcat podkreśliła równjeż' że pomimo tego' iż jest właścicielem njeruchomości
położonej w miejscowości Gięrłachowo' to nie opuści lokalu na ulicy Dworcowej.
Pan Paweł Palcat bardzo sceptycznie podszedł do przedslawionej s).tuacji. Stwieldził' iż jako
dolosły mężcz}zna jeśli do dojdzie do eksmisji _ to nie ma gdzię mięszkać i czy \ł takim
razie Gmirra zabezpieczy lokum zastępcze.
Pani Ewa Palcat zaznacfyła' iż są to bud)']r]<i w części finansowane przef NFZ. C}'t. 

'jakabędę miała gv.arancję' iż koszty które włożyłam w tęn lokal przęz 29 lat, zosta1Ę zwrócone''.



Ponadto pani doktol Palcat wyjaśniła zebranym, iż dom, który w)'budowała w miejscowości

Gierłachówo ma służyć tylko i wyłącznie w celu zrnniejszenia barier architektoniczrrycb.

zwiqzanych fe schorzeniem, na które cboruje' Do tęj pory była lokatorem mieszkania. któIe

znairjowało się na II piętrze; stan zdrowia pani Palcal wymaga' iż powinr,n mieszkać

w lokalu' w którym są zlikwidowane progi architektoniczt]e' w związku z pow) ższynr

wybudowali u męŹem lokal, który w znacznym stopniu ułatwj pani doktor Palcat egzystencję.

Jako ostatnia głos zabrała pani Teresa Andrzejewska _ radca prawny l]żędu Miejskiego
w Bojanowie.
Na pódst' u.t. 4 Ustawy o najmie lokali gmina na zasadach i rv w1padkach przewidziarrych

w ustawie. zapewnia lokaie socjalne i lokale zamiel')ne, a także zaspokaia potrzeby

mieszkaniowe gospoda$tw domowych o niskich dochodach.

Gmirra wykoĄe żadanią o L1órych mowa w ust 1 i 2' wykorzystując mieszkaniow} zasób

Gminy lub w inny sposób'

Do pkt. 11 Zakończenie.

w związku z w}częryaniem się przewidziancgo porządku obrad XXIII sesję Rady Miejskiej
u Bojano$ię ./akończono o god7' l2'.l5.

Protokólant:
Beata Sikora
inspel(tor


